
ODHALENO! PROČ LIDÉ JAKO FAUCI NEBO
GLOBÁLNÍ „KABALA“ TAK TRVAJÍ NA TOM,
ABY VŠECHNY NAŠE DĚTI DOSTALY
„OČKOVÁNÍ“ PRO „OCHRANU“ PŘED
NEMOCÍ, KTERÁ NEPŘEDSTAVUJE PRO NĚ
ŽÁDNOU HROZBU …
- CZ24 News | 12. března 2022

Ronald Reagan již kdysi ve svém projevu řekl, nebojte se spatřit to, co vidíte. Prohlásil to ve svém
projevu na rozloučenou již 11. ledna 1989. Radil tehdy vládě, jak by se zahraniční politika USA
měla oficiálně „dívat“ na bývalý Sovětský svaz, který se v té době usilovně snažil o to, aby se zbavil
svého narativu co by brutální totalitní společnosti.

Reagan se těmi slovy jen snažil říci, že pokud něco stále vypadá jako komunismus, pak to velmi
pravděpodobně bude komunismus. Nevšímejte si vůbec toho, jak tomu režimu říkají. Věnujte
pozornost tomu, jak to vypadá, jak to cítí lidé, kteří v tom žijí.

Občané Ameriky, Evropy, Austrálie, Nového Zélandu, Izraele a Kanady milující svobodu by udělali
jedině dobře, kdyby tehdy Reaganovu radu poslechli a hlavně, kdyby ji uplatnili i dnes.

Jmenovka na klopě obleku politika z jakékoliv politické strany která je u moci, ho sice může
označovat jako „Demokrata“ nebo „Republikána“, ale podívejte se co se to vlastně děje všude okolo
vás? Pokud uvidíte své přátele a příbuzné jak v tom, co je označováno jako demokratická, svobodná
společnost, jsou vyhazováni ze svých zaměstnání – leckdy dokonce z pro stát vysloveně kriticky
důležitých profesí a zaměstnání, jako jsou třeba zdravotní sestry, lékaři, hasiči, policisté, vojáci, a
nebo třeba řidiči nákladních aut – pouze proto, že nedovolí, aby jim byla vstříknuta nějaká neznámá
experimentální látka genetické terapie do jejich těla, pak byste rozhodně neměli ani vteřinu váhat v
tom, vzít to jako měřítko, za nominální ohodnocení stavu této „demokratické“ a „svobodné“
společnosti.

Nemyslete si však, že jde jen o nějakou dočasnou anomálii.

Už jste to přece všechno tolikrát slyšeli od svých přátel, nebo od rodiny.

„Nenech se tím tak unést.“

„Proč musíš být vždycky tak negativní?“

„Uklidni se. Věci se změní, až [doplňte stranu dle vlastního výběru] vyhraje v příštích volbách.“

Ale přitom se spíše zdá, že se věci již nikdy nezmění.

Nazvěme to tedy pravým jménem, tak jak to skutečně je: Autoritářství. Totalita. Fašismus.
Komunismus. Diktatura. Možná nemáme dokonalé přídavné jméno, ale zcela jistě poznáme, když
něco není v pořádku. Když to nevypadá tak úplně správně. Když nám to prostě nepřipadá vůbec
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správné.

Žijeme dnes ve velmi kritickém okamžiku dějin. Relativně malý kádr, přitom ale velmi, skutečně
velmi bohatých, a tím pádem i velmi mocných elit nás dnes tvrdě tlačí do toho, abychom nejlépe
dobrovolně a bez protestů přijali jakýsi nový společensko-politický systém korporátního komunismu,
ve skutečnosti ale spíše fašismu, v němž se šíleně nabubřelá vláda opojená vlastní a stále narůstající
arogantní mocí spojila s velkým byznysem, aby přinutila lidi přijmout agendu, která mnohým jen
přinese pocit, že se na tomto světě cítí jen ještě víc nepříjemně.

Tyto globální světové superbohaté elity se svými kumpány v korporátních médiích využívají politiku a
taktiku založenou pouze na strachu k rozdmýchávání nenávisti vůči všem nepřizpůsobivým a zároveň
tlačí na každého – na muže, na ženy i na děti – aby se bez protestů a zcela podřídili tomuto
fašistickému „novému normálu“.

Buď dostanete tuto injekci genetické terapie plné zvláštních samoskládajících se nanotechnologií,
nebo budete čelit skutečně až nemyslitelné budoucnosti na samém okraji společnosti. Budete na
trvalo zařazeni do té nejnižší, spodní třídy, již nebudete schopni ani pracovat, ani cestovat nebo
dokonce už nebudete moci ani cokoliv nakupovat nebo prodávat a to všude tam, kde se shromažďují
ti ostatní, ti vážení lidé, kteří experimentální injekci genetické terapie dostali a přijali bez řečí. A
přežili to, což tedy také není až tak jisté u tohoto experimentu. Ostatně nemyslí si stále ještě někdo,
že jim jde o naše zdraví, že ne? Protože to je to jediné, na čem jim vůbec nezáleží. Na našem zdraví,
bezpečí, životě. Bylo by dobré mít stále na paměti, že skoro všechny státy světa, ne-li dokonce ůplně
všechny se podepsaly pod Agendu 21 od OSN. Jedním z pilířů této agendy je značná depopulace
planety, takže pro ně máte větší cenu mrtví, než-li živí.

„Ztrácíme již trpělivost“, oznámil americký prezident Biden ve svém projevu k nařízení z loňského 9.
září o národních mandátech pro očkování experimentální injekci všech těch, kteří požadavku režimu
dosud nevyhověli.

Takto ale svobodná společnost nevypadá. A to skutečně ani zdaleka. Pokud nemáte právo na to
svobodně si rozhodnout, co se vám dostane injekčně do těla, dokonce pod hrozbou, že jinak již
navždy budete považováni za „nedotknutelného“ a za sociálně vyloučeného sociálního a
ekonomického vyděděnce, pak vlastně nemáte právo na to, si cokoliv vybrat. Jakmile jednou přijmete
premisu, že váš zaměstnavatel nebo vláda mají takovou úroveň kontroly nad vaším životem, může to
s vámi začít jít skutečně z kopce.

Ale poselství od Big Tech, Big Pharma, Big Religion a Big Government je vlastně velice jednoduché a
přímé – přizpůsobte se, nebo zůstanete hodně pozadu .

Papež František a další mocní evangelikální vůdci, jako je Franklin Graham, jsou již také na palubě
tohoto nastupujícího nového globálního řádu, pouze přejmenovaného Světovým ekonomickým fórem
na Velký reset . Stejně tak nejdůležitější političtí představitelé obou stran. Ve skutečnosti každý
současný společenský vůdce lidí, který prosazuje myšlenku povinných, vládou nařízených
univerzálních injekcí, tak zároveň souhlasí s resetem veškeré lidskosti a s nástupem éry
transhumanismu , a to ať už si to on sám uvědomuje nebo ne.

Myslím tím přesně, co říkám: že ŽÁDNÝ VŮDCE, který prosazuje injekce jako „bezpečné a účinné“,
nebude na vaší straně, když vám na tom bude nejvíce záležet. Zbavte se jich pokud možno hned.

Proč to ale s takovou jistotou tvrdíme? Protože právě tyto experimentální injekce jsou tím pravým
klíčem kcelkové a komplexní transformaci celého lidstva, ke genetické přestavbě lidského druhu na
něco, čemu transhumanisté již dnes říkají Humanity 2.0 .



Znamená to, že tyto prvopočáteční výstřely tří genových injekcí od společností Pfizer, Moderna a
Johnson & Johnson z nás udělají něco nenávratně protilidského nebo protibožského?

Nejsem vlastně ani způsobilá na tuto otázku odpovědět, ale přinejmenším ten neutuchající mediální
tlak na pravidelné injekce Covid dokonce pod hrozbou ztráty zaměstnání a svobody pohybu otevírá
masivní socioekonomickou tepnu provšechny ty, kteří by zneužívali nové genové technologie pro
nějaké nekalé účely.

A když se podíváme na výsledky těch, kteří se o tyto střely nejvíce snažili, je jasné, že mluvíme o
lidech, kteří si naši důvěru nezískali. Nefungují podle stejných etických standardů jako my,
normativci.

Pojďme se tedy podívat na cíle současného biomedicínského průmyslu, který se tak usilovně snaží
vytvořit z člověka objekt transhumanismu, řečeno dokonce jejich vlastními slovy.

Projekt Human Genome Project byl zahájen vládou USA již v roce 1990 a byl dokončen o 13 let
později, 14. dubna 2003 – protože v tomto bodě času vědci koenčně zmapovali sekvenci všech 3,2
miliardy nukleotidových bází (ekvivalent 3,2 miliardy písmen informací).

Od dokončení projektu Human Genome Project v roce 2003 se jejich pozornost totiž obrátila od
objevování jednotlivých genetických sekvencí DNA až k jejich komplexní analýze a ke slovnímu
formulování způsobů, jak je možné upravit a tím zlepšit genetickou strukturu všech živých věcí.

Tím ale nabubřelá arogance současné moderní vědy ani zdaleka nekončí.

Vědci až v posledním desetiletí prováděli experimenty, aby nejen geneticky přepracovali to, co to
znamená být člověkem, ale také aby digitalizovali a uložili informace o DNA, které ve velkém
získávají od zvířat a od lidí.Ostatně ono hysterické „testování“ na neexistující Covid nebylo o ničem
jiném, než právě o „odběru“ vzorků lidské DNA. A ani se tím globalisté moc netajili, proč myslíte, že
testovací místa byla jednotně označena pokaždé jako „odběrová místa“? To je konspirace, řeknou si
jistě mnozí a mainstream je v tom bude jako vždycky hystericky obhajovat a podporovat a utvrzovat
doslova zástupy „ověřovačů faktů“, aby tuto režimu nepohodlnou pravdu zakryl.

Všimněte si oficiálního loga Human Genome Project. Je velmi poučné, obzvláště pokud jde o jeho
komplexní cíle pro budoucnost lidstva.

Rozsáhlé testování PCR zahájené během dvouletého strašení Covidem totiž velice dobře posloužilo
skutečnému účelu, tedy ke sběru dat a vzorků lidské DNA.

Patrick Wood, jeden z těch vůbec celosvětově nejuznávanějších badatelů v oblasti moderní
technokracie a transhumanismu, je také autorem článku Global Blueprint Exposed: The
Takeover of all Genetic Material on Earth , který ve svém textu mistrně spojuje jednotlivá vlákna
příběhu monstrózního globálního uchvácení moci, které právě nyní probíhá pod rouškou globální
zdravotní krize.

Wood zde sleduje počátky celého toho dnešního globalistického úsilí o celkový velký reset lidské
civilizace a to až do jeho úplně počátečních fází, tedy objevení se mezinárodního hnutí za
biodiverzitu, které fakticky začalo v roce 1987 publikací Our Common Future , také známé jako The
Brundtland Report . Byla to studie zadaná OSN, která nesla název po svém předsedovi Gro Harlem
Brundtlandovi. Myšlenky obsažené v této studii se posléze odrazily v tzv. „Úmluvě Organizace
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spojených národů o biologické rozmanitosti“ na konferenci z roku 1992, která se konala v Rio de
Janeiru v Brazílii, a to přibližně ve stejnou dobu, kdy OSN již usilovně pracovala na svém dalším
nechvalně známém a značně rozsáhlém projektu, Agendě 21.

Jakmile se jednou „naučil, co hledat“, tak Wood řekl, že se mu to najednou začalo objevovat úplně
všude, kam se podíval, počínaje Our Common Future , kde se uvádí toto:

„Rozmanitost druhů je nezbytná pro normální fungování ekosystémů a biosféry jako celku.
Genetický materiál divokých druhů přispívá ročně miliardami dolarů do světové ekonomiky
ve formě vylepšených druhů plodin, nových léků a léků a materiálů pro průmysl.“
(zvýraznění textu bylo přidáno)

Konkrétní vývoj biodiverzity nám nastiňuje v kapitole 6, Druhy a ekosystémy: Zdroje pro rozvoj :

„Druhy a jejich genetický materiál nám slibují, že budou hrát neustále se rozšiřující důležitou roli ve
vývoji, a objevují se rovněž silné ekonomické důvody, které by podpořily etické, estetické a vědecké
argumenty pro jejich zachování. Zároveň materiál zárodečné plazmy druhů přispívá v
zemědělství, medicíně a průmyslu hodnotou mnoha miliard dolarů ročně … Pokud jednotlivé
národy dokážou zajistit přežití druhů, svět se již nyní může těšit na nová a vylepšená jídla, na nové
léky a superléky, a také na zcela nové výchozí suroviny pro průmysl budoucnosti.“

Dále Brundtland říká:

„Hrozí, že obrovské zásoby biologické rozmanitosti vymizí, právě když se věda snaží využít
genetickou variabilitu pomocí pokroků genetického inženýrství … Bylo by vskutku
pochmurnou ironií, kdyby nám nové techniky genetického inženýrství umožnily nahlédnout do
rozmanitosti života a používat geny efektivněji k lepším lidským podmínkám , a hledali jsme,
ale zjistili jsme, že tento poklad je již bohužel vyčerpaný.“

Wood totiž prolomil jazykový biomedicínský slovní kód. Když od té chvíle používají slovo
„biodiverzita“, mají tím v samé pravdě a lásce na mysli přírodní „genetické zdroje“.

„Geny jsou něčím, co je skutečně potřeba využít a hlavně je využít efektivněji, než se používají ve
svém přirozeném stavu,“ vysvětluje.

Klíčem k pochopení toho, kam nás tito globální predátoři ve službách Satana opravdu vedou, bylo „že
se schovávali po všechny ty roky všem přímo na očích a v jednoduché angličtině,“ řekl Wood. „Je pro
mě naprosto nepředstavitelné, že to vše nebylo odhaleno již mnohem dříve, a že toto spojení s
Úmluvou o biologické rozmanitosti nebylo veřejně oznámeno. To nám také jistě vysvětluje, proč dnes
biotechnologické firmy a Big Pharma doslova drží celý svět jako rukojmí kvůli této „pandemii“,
protože jak ten virus, tak ty injekce proti němu jsou geneticky upraveny.“

Toto spojení nebylo dosud objeveno, protože my, lidé, jsme se v těch globalistických dokumentech
nehrabali dostatečně hluboko a nebrali je příliš vážně. A ti, kteří si dokumenty skutečně důkladně
prohlédli, tak zjistili, že veřejnost prostě nechce věřit tomu všemu, co v nich bylo. „Báli se vidět to,
co by mohli spatřit“, jak kdysi varoval Reagan. Bylo jednodušší nás odepsat jako bludné balvany a
nositele klobouků z alobalu.

Ale již v 90. letech však zjevně existovaly náznaky toho, co se skutečně plánuje do budoucna.

Wood cituje jednu takovou pecku, kterou vytěžil z knihy The Earth Brokers , která popsala skutečnou



agendu rozvíjejícího se hnutí za biodiverzitu vycházející z OSN a Agendy 21. Autoři na straně 171.
píší:

„Ani Brundtland, ani sekretariát, ani vlády nenavrhly plán, který by prozkoumal úskalí volného
obchodu a průmyslového rozvoje. Místo toho sepsali jen jakousi úmluvu o tom, jak ještě více
‚rozvinout‘ využívání biologické rozmanitosti pomocí patentů a biotechnologie .“

Mezitím se pokroky ve vývoji úpravy genů a digitalizace lidské DNA rozběhly přímo raketovou
rychlostí, protože tyto myšlenky o „využívání“ biogenetického materiálu byly světu poprvé
předloženy již v suchých akademických pracích během 80. let.

Věřím, že tento vědecký pokrok dnes již překročil onu důležitou hranici v duchovní sféře, do Boží
sféry, kam žádný člověk zkrátka nemá právo vkročit.

Už by mělo být naprosto zřejmé, že virus vedl k potřebě „vakcíny“ a „vakcína“ vedla k té totalitní
myšlence COVID passů, tedy digitálních zdravotních pasů, které obsahují skenovatelný QR kód v
mobilní aplikaci.

Přimět lidi k tomu, aby dobrovolně akceptovali digitální pasy, je klíčem k plánu globalistů
digitalizovat veškerý lidský život postupným přidáváním stále více osobně identifikovatelných
informací do nějaké aplikace spolu s vašimi bankovními údaji a také s údaji o všech vašich finančních
transakcích. Posledním krokem k absolutnímu zotročení člověka a to již navždy potom bude
propojení této aplikace přímo s naším tělem. Přesně o tom je ten diskutovaný Gatesův projekt
ID2020.

Musí to nyní navléknout tak, aby lidé pokud možno zcela dobrovolně, nebo dokonce rádi přijali
nějaký nový systém digitálních peněz založený na technologii blockchain. Více než 65 centrálních
bank po celém světě je v různých fázích příprav na zavedení svých nových digitálních měn jako
náhrady za hotovost.

Injekce byly prodávány jako obyčejná „vakcína“, která prostě vyžaduje nepřetržité „posilovací
dávky“, aby zůstala účinná. To je smozřejmě naprostý podvod. Injekce maskované jako očkování ale
ve skutečnosti představují počáteční vpád lidstva do éry univerzální úpravy genů, která nabídne
nekonečné možnosti pro pozdější úpravy lidstva prostřednictvím nepřetržitých boosterů.

To je také přesně ten důvod, proč se korporátní média a jejich miliardářští majitelé, vydatně
podporovaní „ověřovateli faktů“ mohli zbláznit a to hned od začátku, tedy od roku 2020, jakmile
někdo poukázal na naprosto zjevný fakt, že tyto injekce nejsou jako žádné předchozí vakcíny, že ve
skutečnosti mění naši genetickou informaci. Vkládají do ní nové kódování, které instruuje vaše tělo,
aby uměle vytvořilo toxický vrcholový protein a poté tento toxin dopravilo do všech buněk v celém
těle.

Dr. Tal Zaks, hlavní lékař společnosti Moderna, to přiznal již v roce 2017 na TED Talk , tedy docela
dlouho před Covidem a také dlouho předtím, než bylo korporacemi ovládajícími informační prostor
zakázáno poukazovat na pravdu o technologii mRNA, která byla plně vyvinuta již v roce 2017 jako
potenciální léčba rakoviny. ale stále postrádala schválení FDA. „Nabourali jsme software života,“
řekl tehdy Zaks.

Moderna na svých webových stránkách vysvětlila základní strukturu technologie mRNA a přirovnala
ji k novému „ počítačovému operačnímu systému “ pro člověka. Vaše tělo je hardware a injekce
mRNA je software. Po prvotní instalaci může biofarmaceutický průmysl „plug and play“ uskutečnit
jakoukoli budoucí aktualizaci, kterou považuje za potřebnou. Viz snímek obrazovky z webu Moderna
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níže.

Co to všechno znamená a kam to celé směřuje?

Tyto injekce představují konečnou hranici pro člověka hrajícího si na Boha a povedou k něčemu tak
moc zlému, že Bůh nebude mít jinou možnost, než zničit všechny za to odpovědné osoby. Jak nebo
kdy k onomu zničení dojde, nikdo neví, ale v určitém okamžiku mohou jistě počítat s velkým
zúčtováním.

Tyto mocenské elity parazitující ve vládě,v korporacích a v mnoha církvích nemají vůbec žádnou úctu
k jednotlivci, k tomu, že má právo aby si sám o sobě rozhodoval. Nyní si vlastně skutečně nárokují
vlastnictví vašeho těla, což znamená, že mohou diktovat, co se do něj bude dávat. Už se ani
neskrývají za nějakými obskurními dokumenty OSN. Předvedli se jako krutí, protilidští totalitní
diktátoři a stvůry.

Zajímalo někdy takového Billa Gatese, že jeho vakcíny proti obrně zabíjejí a paralyzují tisíce
indických dětí, než se konečně indická vláda rozhodla a definitivně ukončila jeho experiment? Ani v
nejmenším.

Tyto elity vidí lidstvo pouze jako své osobní hřiště pro své soukromé experimenty.

Divize Dr. Anthonyho Fauciho z NIH financovala barbarský experiment na University of Pittsburgh,
který zahrnoval roubování pokožky hlavy 5měsíčních potracených dětí na „humanizované“ myši a
krysy . Financoval také další studii v severoafrické laboratoři v Tunisku, ve které bylo 44 štěňat
bíglů infikováno parazity způsobujícími hrozná onemocnění , poté byly některým odstraněny
hlasivky, aby na nich vědci mohli pracovat, aniž by museli snášet jejich neustálé štěkání, protože
pomalu umírali. bolestivou smrtí.

To je ten samý doktor Fauci, který žádá rodiče, aby mu důvěřovali ohledně jeho rad ohledně
očkování jejich dětí. Denně se objevuje ve velkých korporátních médiích, a proto je jeho skutečnou
hlavní prioritou oklamat důvěřivé či hloupé rodiče, aby mu sami nabídli své vlastní děti k
experimentu s vakcínou na Covid. Říká, že chce, aby každé dítě v Americe do konce roku dostalo
injekce jeho „vakcíny modifikující geny“, a to navzdory údajům, které ukazují, že děti mladší 18 let
mají statistickou 99,998% šanci na přežití Covidu. Obchází při tom všechna hlavní média a šíří svoje
vražedné lži o nebezpečích Covid pro děti a o tom, jak bezpečné a účinné bude jeho experimentální
sérum mRNA pro děti ve věku 5 až 11 let.

Je to ten typ muže, kterému byste chtěli svěřit rozhodnutí o zdraví vašeho dítěte?

Není ale ani zdaleka jediný, kdo má tak urputnou touhu násilně nás krmit novými experimenty s
úpravou genů pod rouškou „vakcín“. Tak třeba takový Dr. Richard Besser, pediatr a bývalý úřadující
ředitel CDC, řekl CNN 22. října , že američtí pediatři budou nyní „tlačit mnohem tvrději“ na
vakcíny proti Covid u dětí než ve většině ostatních zemí. Injekce pro děti ve věku 5 až 11 let budou
zavedeny hned od 1. listopadu a tlak na rodiče, aby je očkovali, bude velice intenzivní.

Pokud totiž říkají, že musíte dostat injekci, tak to prostě musíte udělat. Nebo přijdete o práci.
Ztratíte kariéru, ztratíte vysokoškolské vzdělání, ztratíte schopnost platit účty a koupit si jídlo. Pokud
tedy říkají, že musíte svému dítěti píchnout injekci, tak to prostě musíte udělat, nebo ho rovnou vzít
ze školy.
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Vypadá to stále ještě jako komunismus? Nebo je to ryzí fašismus?

Abychom poznali jejich program, vše, co musíme udělat, je naslouchat tomu, co nám tito elitní
psychopaté a globální predátoři vlastně říkají svými vlastními slovy.

A tady je důležitý klíč: V žádném případě neposlouchejte, co říkají, když s nimi dělá rozhovor taková
NBC, ABC, CNN nebo Washington Post. To jsou totiž jejich hlavní propagandisté. Ne, vy musíte
poslouchat, co říkají, když mluví jen spolu, když si nemyslí, že jim někdo zvenčí právě věnuje svoji
pozornost.

Takže pokud chcete znát skutečný důvod Covidu a šílenou reakci vlád napříč celým bývalým
„západním“ svobodným světem na frašku jménem Covid, stačí si poslechnout Fauciho a jeho kolegy,
jak spolu hovoří na Future of Health Summit v Milken Institute v roce 2019.

Fauci a jeho biomedicínští kamarádi tam totíž naprosto otevřeně diskutovali o potřebě vzniku
„globální zdravotní události“ – nějakého „chřipce podobného viru“ třeba z Číny – aby tím
ospravedlnili obcházení jinak nejméně desetiletého schvalování nové očkovací technologie
(mRNA), kterou prostě jen chtěli zavést . Věděli, že takový experiment nebude nikdy dovolen,
pokud nebudou lidé k smrti vyděšeni nějakým úplně novým zabijáckým virem.

Šokující na tom je, že celé video těchto šílených vědců diskutujících o svých ďábelských plánech je
stále ještě dohledatelné na Twitteru. Najděte si ho a nezvracejte při tom.

Ale počkejte. To ještě není všechno a bude hůř.

Bill Gates, Klaus Schwab, Anthony Fauci a spol. chtějí využít strachu vyvolaného médii a virem k
tomu, aby přiměli lidi, aby dobrovolně přijali nový digitální identifikační systém.

Chtějí si prostě vzít vaši fyzickou identitu a sloučit ji s vaší digitální identitou, takže vás potom bude
mnohem snazší sledovat, nebo sledovat a hodnotit, třeba z hlediska vaší hodnoty pro celou
společnost. Nepřipomíná vám to něco? Systém sociálních kreditů v Číně například? Klaus Schwab,
zakládající ředitel Světového ekonomického fóra, nám to vše ale dávno řekl ve své knize Čtvrtá
průmyslová revoluce . Měli jsme ho jen poslouchat, prostě si ji přečíst, když ta kniha téměř před
pěti lety, v lednu 2017 vyšla.

V roce 2017 také jistý pan Dr. Seth Berkley, generální ředitel Gavi Global Vaccine Alliance Billa
Gatese, napsal článek pro Nature , ve kterém tehdy zdůraznil potřebu přesunout masy do digitálních
identifikačních systémů.

V roce 2018 společnost GAVI oznámila, že její program INFUSE se zaměřuje na digitální
identitu v souladu s cílem 16.9 Agendy OSN 2030, kterou v září 2015 ratifikovalo více než 100 zemí
jako aktualizaci Agendy 21.

Níže uvedená grafika, která byla raději odstraněna z webových stránek GAVI, představuje poslední
fázi systému zdravotních pasů digitální identity, nazvaného „ Přístup k dalším službám“.

„…digitální zdravotní karta dítěte může být použita pro přístup k sekundárním službám , jako je
základní škola nebo finanční služby, které poslouží jako základ pro široce uznávanou digitální
identitu.“

Takže vidíte, kam jdou s celým tím podvodem se zdravotními pasy. Nemá to vůbec nic společného s
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vaším zdravím. Váš fyzický, digitální a finanční život bude jen spojen do jedné šikovné digitální
identifikační karty, kterou lze naskenovat pomocí QR kódu na vašem mobilním telefonu. Je náhoda,
že počínaje rokem 2022 budou všechny starší mobilní telefony, vyklápěcí telefony a „vypalovačky“
postupně vyřazeny a váš poskytovatel mobilních služeb je již nedovolí používat?

Přizpůsobte se, nebo zůstaňte pozadu. Rozhodnutí je na vás. Co se mě osobně týče, moje rozhodnutí
před dvanácti lety se jim na to celé prostě úplně vykašlat a tu hru dál nehrát v těchto souvislostech
začíná vypadat stále lépe a lépe.

Ale v procesu rozhodování se nesmíte bát vidět to, co skutečně vidíte.
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